

25<sup>th</sup> Local Vessels Advisory Committee Meeting  
本地船隻諮詢委員會第 25 次會議

Date : 29 December 2017 (Friday)  
日期 : 2017 年 12 月 29 日(星期五)

Time : 2:30 p.m.  
時間 : 下午 2 時 30 分

Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building,  
地點 : 38 Pier Road, Central  
中環統一碼頭道 38 號海港政府大樓 24 樓會議室 A 室

**AGENDA**

**議程**

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting dated 29 Sept 2017
1. 通過上次 2017 年 9 月 29 日之會議記錄
  
2. Matters Arising
2. 前議事項
  
- Statistical Figures of Local Certificates of Competency (CoC) Examination  
本地合格證明書考試統計數字
  
3. New Discussion Items
3. 新議事項
  
- (i) LVAC Paper No. 17/2017 – Re-issue of Local Certificates of Competency (CoC) to expired CoC holders aged over 65  
會議文件第 17 / 2017 號 – 65 歲或以上本地合格證明書持有人重領本地牌照

- (ii) LVAC Paper No. 18/2017 – Proposed Amendments to the Examination Rules – Navigation Simulation Assessment

會議文件第 18/2017 號 – 修訂考試規則 – 模擬駕駛操作評估

- (iii) LVAC Paper No. 19/2017 – Proposal on Upholding the Original Number of Persons Permitted to Carry for Kaitos and Transportation Sampans after Replacement of Main Engines

會議文件第 19/2017 號 – 街渡和交通舢舨替換主機後可維持原允許運載人數的建議

- (iv) LVAC Paper No. 20/2017 – Measures for Enhancing the Utilisation of Hei Ling Chau Typhoon Shelter

會議文件第 20/2017 號 – 改善喜靈洲避風塘使用情況的措施

4. Any Other Business  
4. 其他事項

5. Date of Next Meeting  
5. 下次開會日期